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Emne: Spørsmål til SAMO
Vedlegg: 

Hei,

Jeg har fått følgende spørsmål som jeg herved ber om svar på ved første møte i SAMO etter sommerferien:

På Landås bor det mange eldre, nærmeste apotek m.m er på Sletten senter, men det er et godt stykke å gå.
Servicebussen er derfor ekstra viktig, som en slags nærbuss, særlig siden linje 12 som går på Landås ikke svinger
innom Sletten.

1) Hva er planlagt for fremtiden for servicelinjene, inkludert den på Landås 
2) Dersom de skal legges ned, når skjer det og har man vurdert feks å la rutebusser ta noe av dens rute?
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